

2023 学年第一学期期末学业水平测试

高一年级英语试题（答案在最后）

本试卷共 10 页，满分 150 分。考试用时 120 分钟。

注意事项：1.答卷前，考生务必用黑色字迹钢笔或签字笔将自己的姓名、考生号、考场号和座位号填写在答题卡上。用 2B 铅笔填涂在答题卡相应位置上。将条形码横贴在答题卡右上角“条形码粘贴处”。

2.作答选择题时，选出每小题答案后，用 2B 铅笔把答题卡上对应题目选项的答案信息点涂黑；如需改动，用橡皮擦干净后，再选涂其他答案，答案不能答在试卷上。

3.非选择题必须用黑色字迹钢笔或签字笔作答，答案必须写在答题卡各题目指定区域内相应位置上；如有改动，先擦掉原来的答案，然后再写上新的答案；不准使用铅笔和涂改液。不按以上要求作答的答案无效。

4.考生必须保持答题卡的整洁。考试结束后，将答题卡交回。

第一部分 听力（共两节，满分 30 分）

注意：回答听力部分时，请先将答案标在试卷上。听力部分结束前，你将有两分钟的时间将你的答案转涂到答题卡上。

第一节（共 5 小题；每小题 1.5 分，满分 7.5 分）

听下面 5 段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出最佳选项。听完每段对话后，你都有 10 秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。

1. Why does Bella prepare photos?

A. For a project. B. For her mother. C. For a marriage.

2. When will the bus leave?

A. Before 7 am. B. At 7 am. C. At 7: 05 am.

3. What will the woman do next week?

A. Bring good news. B. Have a competition. C. Present her writing.

4. Where are the speakers?

A. On a bus. B. At a lost and found center. C. In a backpack store.

5. How much money will the woman have left if she buys the gift?

A. 3 euros. B. 2 euros. C. 1 euro.

第二节（共 15 小题；每小题 1.5 分，满分 22.5 分）

听下面 5 段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选项中

选出最佳选项。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题，每小题 5 秒钟；听完后，各小题将给出 5 秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。

听下面一段较长对话，回答以下小题。

6. Where does the man live now?

A. In Chile. B. In UK. C. In Germany.

7. Which sport does the man play quite often?

A. Football. B. Basketball. C. Tennis.

听下面一段较长对话，回答以下小题。

8. How much time did the woman spend on the beach?

A. No time. B. A little time. C. Much time.

9. How was the weather the first day the woman arrived in Italy?

A. Sunny. B. Windy. C. Rainy.

10. What clothes items did the woman buy?

A. Dresses and shorts. B. A pair of trainers. C. A pair of jeans and a jacket.

听下面一段较长对话，回答以下小题。

11. How many classes does Tanya have before the break?

A. One. B. Two. C. Three.

12. What subject do Tanya and Chris both like?

A. Science. B. Drama. C. French.

13. What is Chris doing during the conversation?

A. Showing Tanya to her classroom.

B. Helping Tanya rearrange a schedule.

C. Inviting Tanya to have lunch together.

听下面一段较长对话，回答以下小题。

14. What does Rashid think of the new project team?

A. They ask each other for help.

B. They share information.

C. They each work by themselves.

15. How did Rashid get the team to know each other at first?

A. By holding a meeting. B. By attending a talk. C. By introducing the project.

16. What is one of the woman's suggestions?

- A. Organizing a team-building.
- B. Forming a new team.
- C. Having a daily lunch meeting.

听下面一段独白，回答以下小题。

17. How did Lane start to make money?

- A. From daily newspapers.
- B. From his writing.
- C. From new books.

18. Why did Lane's website become popular?

- A. For his opinions.
- B. For his creativity.
- C. For his kindness.

19. What does Lane do first in his daily lives?

- A. He offers help to others.
- B. He finishes his homework.
- C. He manages his website.

20. What is Lane's plan for future?

- A. Giving speeches.
- B. Applying for a job.
- C. Studying in college.

第二部分 阅读（共两节，满分 50 分）

第一节（共 15 小题：每小题 2.5 分，满分 37.5 分）

阅读下列短文，从每题所给的 A、B、C、D 四个选项中选出最佳选项。

A

Fly like superman!

Have you ever imagined how it feels when fresh air is in your face? Or to see the beauty of nature from the top? You can do it in a hot air balloon ride.

Hot air ballooning is the activity of flying in a basket hanging over a hot air balloon. Attractive parts of ballooning include the unusual quiet, the lack of a feeling of movement, and the bird's-eye view. Since the balloon moves with the direction of the winds, the passengers feel absolutely no wind, except for brief periods during the flight when the balloon climbs or falls into air currents of different directions or speeds. Hot air ballooning has been recognized by the World Aeronautical Federation(WAF)as the safest air sport, and accidents seldom happen.

However, you must follow some rules such as:

** You have to respect the limit of passengers allowed in the ride. A catlán has drawn new attention to the danger of ballooning. Four years ago, 1 1 people were injured and 2 were killed when their hot air balloon basket struck in line and caught fire.*

**The pilot must check the weather and select a suitable take-off point. The current and forecast weather must have*

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/565223023342011113>